
 

 

KRAJEVNA SKUPNOST CENTER POTRJEN 
                   K R A N J 
 
 
 
Datum:15.10.2014 
 
 
                                                      Z A P I S N I K 
 
 
 
prve, konstitutivne seje Sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj, ki je bila 15.10.2014 s 
pričetkom ob 19. uri v prostoru KS Center-Kranj, Tomšičeva 21. 
 
 
PRISOTNI: prof. Franc Benedik, Anton Marolt, Tania Mendillo, dr. Aleksander Pavšlar 

Špela Peternel, Stanka Prezelj, Vesna Pavlič Pivk - predsednica volilne 
komisije 

 
ODSOTNI:    Petra Vencelj (opravičeno), Tatjana Kocijančič - MOK (opravičeno) 
 
 
DNEVNI RED:  
 

1. Ugotovitev števila navzočih novoizvoljenih članov sveta KS; 
2. Poročilo volilne komisije KS o izidu volitev  v svet KS; 
3. Verifikacija mandatov; 
4. Izvolitev predsednika sveta KS; 
5. Izvolitev podpredsednika sveta KS; 
6. Dogovor o primopredaji; 
7. Razno. 

 
 
 
1. UGOTOVITEV ŠTEVILA NAVZO ČIH NOVOIZVOLJENIH ČLANOV SVETA KS 
 
Predsednik dosedanjega sveta KS ugotovi navzočnost novoizvoljenih članov in sicer šest 
prisotnih in en opravičeno odsoten ter predlaga, da sejo do izvolitve novega predsednika vodi 
najstarejši član, g. Benedik. 
 
G. Benedik da na glasovanje dnevni red. 
 
SKLEP 1: Potrdi se dnevni red. 
 
SPREJETO: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH 
 
 
 
 



 

 

2. POROČILO VOLILNE KOMISIJE KS O IZIDU VOLITEV V SVET KS 
 
G. Benedik pove, da je za svet KS Center kandidiralo 17 kandidatov. Med predlagatelji sta 
bili tudi dve politični stranki. Izvoljeni člani Sveta KS Center so:  
 

Mesto  Kandidat Št. glasov Odstotek glasov  
1. Dr. Aleksander Pavšlar 213 9,26 % 
2. Tanja Mendillo 191 8,31 % 
3. Franc Benedik 170 7,39 % 
4. Petra Vencelj 158 6,87 % 
5. Špela Peternel 151 6,57 % 
6. Stanka Prezelj 149 6,48 % 
7. Anton Marolt 141 6,13 % 

  
 
3. VERIFIKACIJA MANDATOV 
 
SKLEP 2: Potrdi se  mandate članov sveta KS Center. 
 
SPREJETO: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH 
 
 
4. IZVOLITEV PREDSEDNIKA SVETA KS  
 
G. Benedik predlaga, da se za predsednika izvoli dr. Aleksandra Pavšlarja. 
 
SKLEP 3: Za predsednika sveta KS Center se izvoli dr. Aleksandra Pavšlarja. 
 
SPREJETO: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH 
 
 
5. IZVOLITEV PODPREDSEDNIKA SVETA KS 
 
Predsednik sveta predlaga za mesto podpredsednika Franca Benedika. 
 
SKLEP 4: Za podpredsednika sveta KS Center se izvoli Franc Benedik. 
 
SPREJETO: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH 
 
 
6. DOGOVOR O PRIMOPREDAJI 
 
Primopredaja ni potrebna, ker mandat nadaljuje dosedanji predsednik. 
 
 
7. RAZNO 
 

• Layerjeva hiša: S strani krajanov je KS Center prejela več pritožb o prekomernem 
hrupu prireditev v Layerjevi hiši. Dogajali so se hrupni dogodki do zgodnjih jutranjih 
ur. Vezano na to pritožbo je KS Center dne 16. 9. 2014 poslala Zavodu Carnica dopis, 
na katerega do danes še ni bilo odgovora. 



 

 

• Dvig strehe na Tavčarjevi 2 in 4: Predsednik je ZVKD zastavil vprašanje, po katerih 
kriterijih zavod dovoli dvig strehe, ker se v starem mestnem jedru pojavljajo razlike, 
ko nekaterim lastnikom hiš dovolijo, nekaterim pa ne dovolijo dviga strehe. 

• Do 4. 11. 2014 mora krajevna skupnost pripraviti predlog finančnega načrta z 
obrazložitvijo. 

• Naslednja seja je predvidena v sredo 29.10.2014 ob 18h. Člani sveta KS Center 
gradivo prejmejo po pošti. 

• Ureditev parkiriš ča  na Sejmišču: Modra cona je predvidena za stanovalce 
Vodopivčeve, Sejmišča in za obstoječe imetnike kartic v mestnem jedru. Predsednik je 
mnenja, da bi bilo potrebno uvrstiti med prejemnike dovolilnic tudi prebivalce 
nekaterih objektov na Savski cesti, kjer nimajo oz. imajo zelo omejene možnosti 
parkiranja. Občina bi prebivalcem Savske c. ponudila plačljivo letno karto za 
parkiranje na Sejmišču. Predsednik meni, da takšna rešitev ni ustrezna, ker ne 
upošteva zatečenega stanja. 

• Vodopivčeva ulica: Po obnovi kanalizacije so na Vodopivčevi ulici nastale težave z 
meteornimi vodami, saj v času deževja dviguje pokrove. Predsednik je na projektno 
pisarno s tem v zvezi poslal dopis. Dogovorjeno je bilo, da se cevi pregleda s kamero 
in ugotovi njihovo stanje. 

• Tabla na Pungartu: MOK je na pobudo KS Center postavila na tem območju tablo, 
ki označuje prepoved vodenja psov. 

• Tabla Prešernov gaj: KS Center je predlagala naj se ob vhodih v Prešernov gaj 
postavi table, ki bi označevale zgodovino prostora in pravila vedenja obiskovalcev. 
Zdaj ZVKD za postavitev table zahteva izdelavo projekta, s čimer se je realizacija 
zamaknila. 

• Video nadzor: Ga. Peternel predlaga, da se zaradi povečanega števila vlomov uvede 
video nadzor javnih površin. Predsednik pove, da je bila takšna pobuda občini že dana. 
Pravno in tehnično je zadeva najbrž izvedljiva, vendar je njena realizacija možna samo 
postopno skozi daljše časovno obdobje, kar pomeni, da je treba pripraviti nek projekt 
oziroma strategijo. 

 
Seja zaključena ob 19:50. 
 
 
 
 
Zapisala:                                                                                                    Predsednik sveta KS:                       
Irena Knific                                                                                              dr. Aleksander Pavšlar 
 
 
 
 
 
 


